
Válasz Balázs József nyílt levelére

Tisztelt Balázs József  Képviselő Úr!

A többször emlegetett segítő szándék kapcsán engedje meg, hogy megjegyezzem: nyílt levele 
is jól mutatja, ahelyett, hogy bármit megbeszélnénk, vagy valóban segítené a gyöngyösi 
városvezetés munkáját, a médiapolitizálás jegyében nyílt levelet fogalmaz meg saját érdekei 
elérésében. Pedig levelének megjelenése előtti napon találkoztunk és semmilyen jelét nem 
adta nem tetszésének. 
 
Pontosan tudja, hogy Gyöngyös polgármestereként minden kezdeményezést nyitottan 
fogadok. Eddig Ön is bármikor megkeresett, mindig szívesen segítettem, akár gyöngyösi 
létesítményre, akár helyi adatokra volt szüksége.

Húszéves nagyrédei polgármesteri tapasztalatait bármikor megoszthatja velem. Ha már 
elefántként említ a porcelánboltban, ne feledkezzünk meg arról, hogy Ön is járt többször a 
porcelánboltban, de úgy látom, mintha ezekre már nem emlékezne.

Nem akarok kibújni a felelősség alól. Természetesen nekem kell vállalni a következményeket 
a történtekért. 

Bármikor örömmel egyeztetek Önnel, de a kioktatást sem nyilvánosan, sem informálisan nem 
fogadom el sem Öntől, sem mástól.
Nem beszélve arról, hogy levelét, melyet nekem címzett, nekem nem küldte el.

Ötleteit, javaslatait örömmel fogadom, ha segítő szándékát nem csak a nyilvánosság előtt 
ismételgeti, hanem ezek kézzel fogható tanúbizonyságát adja, függetlenül attól, hogy milyen 
tervei vannak 2014-ben.

Kedves Józsi!

Ebben a ciklusban te is voltál már néhányszor porcelánboltban, mégsem tettem közé nyílt 
levelet.

Sajnálom, hogy leveledben nem szóltál arról a gazdasági-üzleti fórumról, amit az azeri 
delegáció látogatása kapcsán szerveztünk, és ahol három tényleges gazdasági 
kapcsolatfelvétel is létrejött, melyeknek mindegyike Gyöngyös érdekét szolgálja majd. 
Kár, hogy nem szóltál arról a kézzelfogható eredményről, hogy a Gyöngy Nemzetközi 
Folklórfesztivál történetében idén először azeri tánccsoport is részt vesz. Kár, hogy nem 
szóltál arról, hogy a nagykövet úr szeretné bevonni a gyöngyösi főiskolát is azon intézmények 
közé, ahol a jövőben azeri diákok is tanulhatnak majd Magyarországon. 
Bízom benne, hogy ezeket nem akarod megakadályozni.

Azt gondolom, leveled nem más, mit egyszerű kampányfogás.
Nyílt vitánkat ezennel részemről befejezettnek tekintem.

Gyöngyös, 2013. május 17.
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